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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 14 juni 2021 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande  SPF Seniorerna Farsta  

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta  

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  

Ing-Marie Svensson SPF Seniorerna Sköndal 

  

Ersättare  

Wåge Johansson PRO Sköndal 

Sven-Göran Svanborg PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Seniorerna Farsta 

Ann-Christine Hanerud SPF Seniorerna Sköndal 

Gunnar Björkman PRO Sköndal 

 

Tjänstepersoner 

 

Jonas Wilhelmsson avdelningschef, äldreomsorg 

Maria Premfors sekreterare, 

verksamhetscontroller 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Justerat via mejl/        Justerat via mejl/   

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare 
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra 
sammanträdet 

Dagordningen godkändes. 

Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden den 15 

juni. 

Protokollet från rådets sammanträde den 17 maj 2021 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 juni 
Ärende nr 4:  

Öppna ett fritidsbibliotek i Farsta 

Svar på skrivelse från S och V 

FAR 2021/149 

Rådet ansluter till förvaltningens svar på skrivelsen med följande 

tillägg. Rådet anser att ett fritidsbibliotek är ett väldigt bra förslag 

men betonar att det ytterligare behöver förtydligas att det gäller 

utrustning för såväl sommar- som vinteraktiviteter. Därutöver 

anser rådet att utvärderingsperioden av arbetet är för kort och 

utvärderingen bör senareläggas till början av år 2023.  

 

Ärende nr 6:  

Idéburet offentligt partnerskap (IOP) om en renare 

och trivsammare miljö kring Magelungen 

FAR 2021/324 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 7:  

Upprustning av parken Farstaängen i Farsta, etapp 3 

Genomförandeärende 

FAR 2021/344 

Rådet ansluter sig förvaltningens förslag med följande tillägg. 

Faciliteter såsom tillgång till vatten och toaletter behöver tas med 

i planeringen. Vidare bör planteringar inom parken anpassas med 

växter för alla årstider parken kan komma att nyttjas. 
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Ärende nr 9:  

Ombyggnation av sex hygienutrymmen inom 

Postiljonens vård- och omsorgsboende 

Inriktningsärende 

FAR 2021/347 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 10:  

Komplettering av nämndens regler och taxor för 

upplåtelser av och nyttjanderättsavtal för 

förvaltningens lokaler 

FAR 2021/318 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 13:  

Årsrapport 2020 för Farsta stadsdelsnämnd 

Yttrande till Stadsrevisionen 

Förvaltningen informerar och svarar på rådets frågor kring 

årsrapporten. 

Rådet har inget övrigt att erinra. 

 

Ärende nr 14:  

God och nära vård - Rätt stöd till psykisk hälsa (SOU 2021:6) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

FAR 2021/260 

Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen. 

 

Ärende nr 16:  

Rekommendation om att anta Överenskommelse om samverkan 

inom patientnämndsverksamhet 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

FAR 2021/189 

Rådet ansluter till förvaltningens svar på remissen. 

 

§ 3 Information från förvaltningen 

Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande. 

 Lägesbild covid-19 
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Ingen konstaterad covid-19-smitta sedan en längre tid inom vård- 

och omsorgsboenden eller inom hemtjänst i egen regi.  

 

 Sommarplanering 

Inom avdelningen för äldreomsorg har verksamheterna fastställt 

sommarplaneringen som är god.  

 

 Kommande pensionärsråd  

Representanter för avdelningen för stadsutveckling är inbjudna 

till sammanträdet 16 augusti. Eventuella frågor från rådet skickas 

med fördel i förväg till förvaltningen så att möjlighet till 

förberedelse av svar ges.  

 

Staden har beslutat att de medarbetare som kan arbeta på distans i 

nuläget fortsatt ska göra det fram till 15 september 2021. Läget 

prövas löpande. Mot bakgrund av detta kommer ställning tas i 

augusti om pensionärsrådets sammanträde i september kan 

genomföras i lokal. 

 

 Intresseförfrågan till rådet 

Förvaltningen ställer frågan till rådet om intresse finns att utse två 

representanter som kan vara med i förvaltningens 

samverkansgrupp kring det förebyggande arbetet för äldre i 

Farsta stadsdelsområde.  

 

Rådet ställer sig positivt och respektive organisation kommer att 

utse varsin representant till förvaltningens samverkansgrupp. 

Vilka representanter som utses meddelas förvaltningen senast vid 

pensionärsrådets nästkommande sammanträde den 16 augusti. 

 

 Protokoll KPR 

Förvaltningen får protokoll från kommunstyrelsens 

pensionärsråd, KPR. Pensionärsrådet har intresse av att ta del av 

protokollen.  

Pensionärsrådet beslutar att protokollen delges pensionärsrådet 

för kännedom via mejl. 
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§ 4 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 5 Övriga frågor  

Gunnar Björkman, PRO, lyfter på förekommen anledning 

följande frågeställningar, relaterade till ärende nr 6,  till 

stadsdelsnämnden och förvaltningen. Rådet ansluter till 

frågeställningarna. 

 

Hur har stadsdelsnämnden och stadsdelsförvaltningen löst 

gränsdragningen mot Huddinge kommun gällande 

skräpplockning från Magelungen?  

Finns liknande avtal med Huddingekommun? Om inte föreslår rådet 

att resonemang om skräpplockning inleds. 

 

I ärendet informeras om skräpplockning via magnetfiske. Därtill 

borde även andra former av skräpplockning diskuteras anser 

rådet, såsom exempelvis dykning. Genom skräpplockning längs 

med sjösidan omhändertas inte eventuellt skräp som ligger 

djupare i exempelvis mitten av sjön. 

 

Ingår miljön kring kanotleden längs Forsån i det här avtalsområdet? 

 

När det gäller gångvägen invid Magelungen ses vissa perioder, 

dagar och helger överfulla papperskorgar. Skräp från överfulla 

papperskorgar drivs ner i sjön. Hur hanterar stadsdelsnämnden och 

stadsdelsförvaltningen detta? 

 

§ 7 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet 


